
 
 

 
 

 
ACTA Assemblea extraordinària 2020 

17 de desembre, 18 h. Online (plataforma Zoom)  
 
Assistents 
Fins a un total de 34 participants 
Membres de la Junta Directiva sortint: Andreu Garrido, President;Jordi Soler, Tresorer; Sergi                       
Díaz, Vocal; David Roselló, Vocal i Àngel Mestres, Vocal. 
Excusen l’absència: Marta Domènech, Vicepresidenta;Maria Thorson, Secretària i Oriol Martí,                   
Vocal. 
Membres de l’equip tècnic: Anna Domínguez, gerent, i Leticia Martín, comunicació i 
projectes. 
Membres de la candidatura presentada a eleccions: David Roselló, Raül Carretero, Clara                       
Garí, Pep Marés, Cristina Cinelli, Agnés Fort, Angela Alonso. 
 
 
1. Benvinguda, a càrrec d’Anna Domínguez, gerent de l’APGCC 
Presentació del motiu de l’Assemblea i dels membres de la junta sortint i entrant, així com                               
presentació de l’ordre del dia i del funcionament de la reunió i la plataforma que l’acull. 
 
Es recorda que les votacions estan obertes i ja es pot votar, fins a les 10 h del matí de                                       
l’endemà. 
 
2. Lectura i aprovació de l’acta de l’assemblea anterior (27/02/2020)  
S’envia l’acta a través de la pròpia plataforma Zoom, per posar-la a disposició de les                             
persones assistents. 
 
3. Balanç del mandat de la Junta Directiva (2017-2020), a càrrec d’Andreu Garrido 
Presentació de les candidatures a la nova Junta Directiva (2020-2023) 
Precs i preguntes 
 
La Junta sortint va ser una Junta continuista que s’ha plantejat reptes de canvi estructural                             
de l’Associació. Aquests canvis es representen per dos de principals: d’una banda                       
l’ampliació de recursos humans i dotació de noves responsabilitats i rols a l’equip tècnic, i                             
l’encàrrec d’un nou Pla Estratègic, que es construeix des d’una voluntat participativa. 
 
Aquest Pla Estratègic, entre d’altres coses, ha obert nous òrgans de participació i conducció                           
de l’entitat, les comissions, ampliar les connexions de l’APGCC amb d’altres associacions i                         
amb representats polítics i de polítiques culturals, a més de la renovació de projectes que                             
promou l’associació. També s’ha promogut una nova web, i un nou sistema de gestió de                             
l’Associació, que vol incentivar precisament també la participació a nivell online.  
 
Aquest punt de l’ordre del dia està explicat extensament al document de balanç del mandat                             
2017-2020 que s’adjunta a l’acta d’aquesta assemblea. 
 
Andreu Garrido inclou en aquest punt el reconeixement a la resta de la Junta Directiva,                             
col·laboradors de les comissions, així com l’agraïment a l’equip de la Junta entrant. 
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Jordi Soler, Sergi Díaz i Àngel Mestres intervenen per donar un agraïment personal als                           
membres de la Junta i de l’equip tècnic.  
 
David Roselló, membre de la Junta sortint i president de la Junta entrant, clou el resum de la                                   
legislatura que acaba i es reafirma en la seva voluntat de continuar,, i anuncia l’inici d’un                               
mandat poc presidencialista, com diu que ho han estat tots. I per això dona la paraula a Raül                                   
Carretero, membre de la nova Junta per a que presenti la candidatura. 
 
4. Presentació de les candidatures a la nova Junta Directiva (2020-2023) 
Condueix Raül Carretero, membre de la nova Junta. 
 
Presentació de cadascun dels membres de la nova Junta, repassant breument les seves                         
inquietuds i càrrecs o rols que ocuparan al nou equip.  
 
Alguns dels membres, presents a la reunió, han pres la paraula per presentar-se                         
personalment i aprofitar per compartir les inquietuds que els han motivat a sumar-se a                           
aquest projecte. 
 
A continuació, David Roselló presenta els objectius per aquest nou mandat, d’entre els quals                           
destaca com a principals els de contribuir a la consolidació de la professió i esdevenir un                               
referent dins del sector. A més, conceben l’APGCC com un espai de trobada, que volen                             
seguir ampliant. 
 
Clara Garí presenta els principis des d’on treballarà aquesta junta, dins dels quals hi trobem:                             
igualtat, cooperació, suport professional, participació, transparència, comunicació,             
innovació, internacionalització i compromís ciutadà. 
 
Cristina Cinelli presenta els 4 eixos de treball que promou aquesta junta: Identitat                         
Professional, Desenvolupament Professional, Acció Política i Comunicació.   
 
Agnès Fort presenta l’estructura de treball, on destaca com a innovador la creació d’un                           
Consell Consultiu, intermig entre la Junta i la base social, per treballar-lo com un espai de                               
debat. Hi ha les comissions, d’una banda, de treball continu, els grups de treball (que s’obren                               
i es tanquen per projectes) i finalment l’equip tècnic d’oficina.  
 
Finalment es projecta un petit vídeo amb el resum de tot allò que s’ha presentat. 
 
 
5. Precs i preguntes 
Anna Domínguez, gerent de l’APGCC, introdueix el torn de precs i preguntes. 
 
Jordi Soler, tresorer de la Junta sortint, apunta que per esdevenir referents en el sector cal                               
acceptar l’heterogeneitat de la professió, que cal investigar per a poder implicar a tothom.                           
Aplaudeix la voluntat del nou equip de treballar l’equilibri territorial, que diu és un punt                             
pendent de l’equip sortint. 
 
Andreu Garrido aplaudeix aquest nou equip, que assenyala com un grup heterogeni,                       
representatiu de la professió, i confia en recuperar aviat els espais per a compartir, també                             
presencialment.  



 
 

 
Jaume Colomer se suma a l’enhorabona, i celebra també la voluntat d’equilibri territorial. 
 
Clara Garí reivindica la contribució de l’Associació a la internacionalització, que creu un mal                           
de la cultura en general al nostre país. 
 
Finalment Anna Domínguez dona un fort agraïment a la Junta sortint en nom de l’equip                             
tècnic i recorda que la votació segueix oberta. 
 
L'Assemblea finalitza a les 19:05 h 
 
 
 
Maria Thorson 
Secretària 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


